
Tørring Idrætsforening 

Referat af Hovedbestyrelsesmøde  

den 4. oktober 2023 

 
Tilstedeværende:  
Birgit Madsen 
Charlotte Lykke Petersen 
Per Henrik Ingemann Thomsen 
Annette Juul Hansen 
Jesper Rosenvold Jakobsen 
Chris Larsen 
Vagn Koch 
Anette Bergstrøm 
Sussie Dresler Clausen 
Irma Meyer Jensen 
Steen Villumsen 

Nicolaj Gregersen 
Dagny Fyhn 
Helle Skov Battersby 
Torben R. Stadsholt 
 
Fraværende:  
Mette Meyer Fyhn  
Pernille Rørmose Stadsholt 
John Lauth  
 
 

 
Dagsorden 
 

§ Velkommen, vi finder pladserne (alle - 5 min).  
§ Eventuelt nyt fra afdelingerne. 

o Padel: 20 ungdomsspillere 13-16 år - kommet godt fra start - stopper 
til efterårsferien - skal konverteres til TIF medlemmer.  

§ Generelt ca. 300 padelspillere - 60 medlemmer i TIF.  Fokus for 
næste år er at få flere medlemmer via TIF.  

§ Vil forsøge at holde gang i turneringer henover vinteren for at 
holde gang i banerne. Forventer at kunne holde gang i banerne 
på trods af sne. Forventer ikke banerne bliver glatte.  

 
o Cykling - John Lauth stopper - der er afholdt klubmøde - Sæson er 

ved at være slut, og der er lagt op til at finde en ny hen mod foråret.  
§ Indendørs - kører hold mandag og lørdag - Leder efter 

instruktører til flere hold - John starter op som instruktør fra uge 
43 om onsdagen -  De forventer Josephine kommer retur som 
instruktør.  
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Håndbold – Fodbold – Løb – Tri – Badminton – Klub frivillig -  

Svømning – Gymnastik – Skydning – TIF Cycling – Sponsor -

Idræt i Dagtimerne – Petanque - Padel. 



o Håndbold -  ungdoms og børnehold er kommet godt fra start - 
Damehold forventes at køre fra efter jul -  Herre hold er kommet 
godt fra start, stiller op i serie 3. - Alle trænere er kommet på 
dommerkursus så de kan dømme hjemmekampe.  

 
o Hal 2 - Der skal etableres arbejdsgruppe og søges inspiration fra 

andre steder.  
 

o Gymnastik - Svedige svende holdet bliver ikke til noget, grundet 
manglende opbakning. 

 
o Preben Jørgensen - Gudenåstævne - Sponsorudvalget efterspørger at 

sponsorater kører gennem sponsorudvalget og ikke direkte via 
afdelingerne.  

o Bambusa strømper sælges gennem håndbold til indtjening i afdelingen 
-  Padel spørger ind til om det skal køre via sponsorudvalget 
fremadrettet - hvis der skal laves et generelt samarbejde med 
Bambusa for hele foreningen, skal det være via sponsorudvalget. - 
Skal tages op på HB når håndbold er færdige med deres aftale.  

 
o Svømning mangler livreddere - Giv budskabet videre hvis i kender 

nogen.  
 
 
 
 
 
 
 
 

§ Formål og forventninger til mødet, underskrift af sidste referat + forrige 
referat.  

 
§ Opdateringer fra FU:  

o Endelig Hovedsponsoraftale - orientering (Per) 
§ Invitation til workshop omkring kvalitetsbiler.dk cup  

 
o Samarbejdsaftale  

§ Præsentation/familiedag 22.10 
- 10-15 - åben hus TIF - biler på parkeringspladsen  

o Lotte(kvalitetsbiler.dk) har lavet annoncering klar  
§ Invitation til workshop omkring kvalitetsbiler cup.  

- Antal arrangementer og af hvilken type  
o Formålet skal være at midlerne kan vokse via 

cup’et og caféen skal bringes i spil  
§ Familie orienteringstur 

- En tur ud af hjertestien med pølsevogn ved kvalitetsbiler 
§ Firmaarrangement for kvalitetsbiler.dk  

http://kvalitetsbiler.dk/
http://kvalitetsbiler.dk/


- I stil med frivillig dag - hvor de ansatte skal dyste mod 
hinanden  

§ Synlighed omkring samarbejdsaftalen i hallen og caféen 
 

§ Familiedag d. 22.10. - kvalitetsbiler.dk (Sussie) 
o Hvem ønsker at deltage med en aktivitet.  
o Tidsplan for familiedag  
o Specielle aktiviteter f.eks. ansigtsmaling  
o Caféens opstilling til familiedag - Muligheden for evt. grillpølser.  

§ Padel vil gerne byde ind med en turnering - muligheden for at 
prøve Padel 11-14  

§ Skydning vil gerne deltage - Laser skydning - 12-14  
§ Gymnastik vil gerne deltage - et par unge fyre vil gerne vise 

noget spring og med muligheden for at prøve det - vender 
tilbage med bemanding 

§ Håndbold finder også på noget - ansigtsmaling  
§ Spinning åbner op i en time fra 12-13  
§ Svømmehallen - Emil går i tænkeboks i forhold til hvad de kan 

bidrage med hvis det bliver aktuelt - Udfordre Emil på om det 
skal være i den offentlige åbningstid med livreddere via 
Gudenåcenteret - et sponsorat der fra - Chris tager den med 
Emil.  

§ Leje/låne rekvisitter til Pickleball  
 

§  Telt opsættes ud til parkeringspladsen ved køkkenet til 
kvalitetsbiler.dk hvor de kan stå og snakke biler 

§ Parkeringspladsen spærres af på øverste niveau til opstilling af 
biler.  

§ Hjælpere til dagen skal melde ind til Irma med størrelser på 
trøjer til tryk.  

 
§ Frivilligfest d. 04.11.  

o Opfordre til tilmeldinger ude i afdelingerne. 
 

§ Ekstra hænder til aktiviteter i løbet af dagen - melder ind til 
Torben  

§ Husk at invitere alle - også dem der måske kun er med en gang 
i mellem  

§ Steen laver annoncering på Facebook  
 

§ Sammenligning af tilmeldinger fra sidste år, både statistisk og økonomisk 
(Steen) 

o 2021 - sidste gang i Tørring Folkeblad  
o 2022 - første gang med rent digitalt - annoncer vist ca 165.000 gange. 

- 1400 mennesker interageret med annoncer  
o 2023 - Flere annoncer/kampagner med mere målrettet annoncering - 

ca. 200.000 nåes - annoncer vist ca. 500.000 gange.  - ca. 900 
mennesker der har interageret med annoncer  

http://kvalitetsbiler.dk/
http://kvalitetsbiler.dk/


§ 900 følgere på Facebook - ca. 50 på instagram 
§ Tilføj Steen som administrator i afdelingens Facebook gruppe 

for at kunne få overblik i forhold til eksponering  
- Padel byder ind med at de har oprettet en side på Tik 

Tok til eksponering for de unge.  
 

§ Nye Mobilepay regler - Nu betales der 0,99% af alle transaktioner i forhold til 
tidligere - vedtaget pr. 01.10.23.  

o Kunne et alternativ være en kortterminal til brug ved kortbetaling - 
Caféen holder øje med udviklingen i forhold til om der skal revurderes 
på betalingsmidler.  

 
 

§ Status på atriumgården (Sussie) 
o TIF må gøre brug af atriumgården - pt. Bruger LS fys den til 

holdtræninger - ledig fra 18:15 som udgangspunkt - Lene er åben 
overfor der skal laves et skema til at man kan booke ind.  

- Lenes redskaber må gerne bruges - tingene skal 
behandles ordentligt og der skal ryddes op.  

- Adgang via kodet hængelås 
o Når TIF begynder at bruge den - skal der laves ny 

adgangskode  
 
 
 

§ Fælles juleafslutning for alle afdelinger (Torben) 
o Gymnastik foreslår at lave en samlet dag i forhold til juleafslutning for 

at det kan afholdes på en enkelt dag, så folk ikke skal afsted alt for 
mange gange.  

o Giv en melding til Torben hvis der er interesse for en fælles 
juleafslutning.  
 

§ Fonde:  
o Kommunens udviklingsfond deadline d. 28.11.  

 
§ Eventuelt  

o Steen - Samarbejde med kvalitetsbiler.dk har sat gang i revidering af 
“Velkommen til Tørring” folder - Der vil blive sendt noget rundt i 
forhold til input fra afdelingerne. - Steen og Lotte(kvalitetsbiler) byder 
gerne ind med formuleringer til folderen.  

 
o Anette(Fodbold) - Ole (Fodbold) udveksling mellem afdelinger - tiltag til 

at skaffe medlemmer og frivillige, samt udvikling i afdelingen.  
§ Jesper byder ind med muligheden for at bruge DGI - Dette har 

Padel haft god erfaring med.  
§ Håndbold gør det samme med Dansk håndboldforbund og DGI  

 

http://kvalitetsbiler.dk/


§ Charlotte spørger til muligheden for at sælge slushice til “Knæk Cancer” i 
forbindelse med familiedag 22.10  

§ Birgit - kaffemaskine skal sidde i køkkenet mellem vinduerne - Det etableres 
blødgøringsanlæg i forbindelse med dette  

§ Irma - efterspørger hjælp til julebanko, primær til oprydning - meld tilbage til 
Irma.  

 
 

§ Tak for denne gang 

 


